
PROTOKÓŁ Nr VI /2015

z  obrad  VI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dzierzgoniu,  która  odbyła  się  w  dniu  7  maja  2015  r.
w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder o godz. 15:30 otworzył VI sesję Rady Miej-
skiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył, iż zgodnie z listą
obecności w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15
osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Mirosław Żywicki – Zastępca Burmistrza Dzierzgonia
3. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
4. Marian Zima – p.o. Kierownika RTIRiOŚ
5. Alicja Wójcik – pracownik UM
6. Konrad Bill – Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
7. Małgorzata Borzym – Wiceprezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji
8. Wiesława Tonkowicz – Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej
9. Ewa Nazarewicz – radna Rady Powiatu Sztumskiego
10. Urszula Marciniak – Wiceprezes ZGKiM
11. Barbara Koszewska – Dyrektor Tęczowego Przedszkola w Dzierzgoniu
12. Kazimierz Szewczun – były Burmistrz Dzierzgonia
13. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli

W załączeniu listy obecności

/załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił  następujący porządek obrad,  który Rada przyjęła
jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku obrad.
3) Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między sesjami:

a) przedstawienie informacji 
b) dyskusja i przyjęcie informacji.

4) Wnioski i zapytania.
5) Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pożytku Publicznego

za 2014 rok:
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a) przedstawienie sprawozdania 
b) dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

6) Uchwalenie  miejscowego planu zagospodarowania   przestrzennego w obrębie Jasna,  Bągart,
Bruk, gmina Dzierzgoń: 
a) przedstawienie projektu uchwały 
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

7) Uchwalenie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenów  położonych
w części obrębów Tywęzy, Minięta, Morany, Poliksy, gmina Dzierzgoń:

a) przedstawienie projektu uchwały 
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,

c) dyskusja i podjęcie uchwały.
8) Wyrażenie zgody na zawarcie umów dzierżawy:

a) przedstawienie projektu uchwały 
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,

c) dyskusja i podjęcie uchwały.
9) Zmiana budżetu gminy na 2015 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały 
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

10) Zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  Dzierzgońskiego  Ośrodka  Kultury
w Dzierzgoniu:

a) przedstawienie projektu uchwały 
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

11) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
12) Wolne wnioski.
13) Komunikaty Przewodniczącego Rady.
14) Zamknięcie sesji.

Ad punktu 3 porządku obrad 

Burmistrz  –  Elżbieta  Domańska  przedstawiła  ustną  informację  z  działalności  za  okres
między sesjami, w której poinformował o:

1. Udziale w otwarciu strzelnicy sportowej przez Stowarzyszenie z Kwidzyna na terenie
gminy Stary Dzierzgoń.
2. Spotkaniu  z  Dyrektorem  Departamentu  Sportu  i  Edukacji,  Maciejem  Kowalczukiem
odnośnie dofinansowania boiska sportowego w Bągarcie.
3. Spotkaniu z Wicewojewodą Województwa Pomorskiego i Dyrektorem Wojewódzkiego
Konserwatora Zabytków  w związku z problemem wykreślenia budynku w Jeziornie.
4. Spotkaniu z ZDW w Gdańsku odnośnie przebudowy drogi wojewódzkiej 515.
5. Spotkaniu wójtów, burmistrzów z powiatu sztumskiego i malborskiego z radnym Sejmiku
Województwa.
6. Spotkaniu z przedstawicielami Energa S.A. w Olsztynie.
7. Wizycie  w  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  w  Pruszczu  Gdańskim  w  sprawie
dofinansowania.
8. Udziale w uroczystości Święta Szkoły w Bągarcie.
9. Turnieju  Samorządowym  w  Kręgle  w  Centrum  Sportowo  –  Rekreacyjnym
w Dzierzgoniu.
10. Spotkaniu z panem Tomaszem Milerem z ZDW odnośnie uwag na temat dróg

wojewódzkich, m.in. drogi do Pasłęka.
11. Udziale w Zgromadzeniu Wspólników ZGKiM.
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12. Spotkaniu z  zarządem Spółdzielni Mieszkaniowej w Dzierzgoniu.
13. Spotkaniu z Panią Prezes SPKS odnośnie utworzenia nowych przystanków

autobusowych.
14. Spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Sztumie odnośnie remontów dróg

powiatowych.
15. Wydaniu 27 zarządzeń związanych z realizacją działań Urzędu.
16. Spotkaniu z audytorami badającymi spółkę RPWiK i jej bilanse.
17. Uzyskaniu pozwolenia na przyłącze energetyczne do świetlicy wiejskiej w

Jeziornie oraz możliwości postawienia nowych punktów świetlnych. 
18. Możliwościach  dofinansowania  nowych  przyłączy  kanalizacyjnych

i wodociągowych.

Radny - Andrzej Pskiet poprosił o określanie celu i wyniku spotkań prowadzonych przez
Panią Burmistrz.

Burmistrz odpowiedziała, że pokrótce omówiła każde spotkanie, wyjaśniła jaki cel miały
niektóre  spotkania.  Został  przedstawiany  problem  dróg  w  Agencji  Rolnej  i  jakie  mogą  być
pozyskane  środki  na  ten  cel.  Dyrektor  poinformował,  że  budynki  które  nie  zostały  jeszcze
przekazane, jest możliwość dofinansowania na remont. 

Radny – Mirosław Szmigiel zapytał o budynki i drogi gdzie są zabudowania, poinformował,
że wnioskował na komisji że jest dużo dróg polnych, których właścicielem jest Agencja Rolna,
a rolnicy utwardzają je we własnym zakresie, czy jest możliwość jakiegoś dofinansowania?

Wiceprzewodniczący  Rady  pogratulował  w  imieniu  Rady  Zarządowi  RPWiK,  dobrego
wyniku kontroli audytorskiej.

Wiceprzewodniczący Rady poddał  pod głosowanie  informację  z  działalności  Burmistrza
między sesjami, którą Rada przyjęła jednomyślnie.

Ad punktu 4 porządku obrad 

Radna - Emilia Tkacz zapytała o problem pediatry w Dzierzgoniu, jak wygląda sytuacja?
Radny  –  Bogdan  Toporkiewicz  poruszył  kwestię  parkingów  przy  przedszkolu,

zaproponował  żeby  utworzyć  kilka  miejsc  parkingowych.  Radnemu  zadano  pytanie  czy
mieszkaniec Dzierzgonia nie ma możliwości zatrudnienia w gminie Dzierzgoń. Dodał, że z tego co
wie, było kilku kandydatów na to stanowisko. Czy to prawda, że wygrała osoba z gminy Stary
Dzierzgoń? Jakie kryteria przesądziły o tym, że ta osoba będzie zatrudniona w Gminie. Radny –
Bogdan Toporkiewicz o szczegółowe kryteria wyboru osoby na to stanowisko.

Radny - Andrzej Pskiet zgodził się z radnym Bogdanem Toporkiewicz i wyraził głębokie
zaniepokojenie zmianami kadrowymi w Urzędzie.

Radny -  Andrzej  Pskiet  odniósł  się  do stanowiska  Zastępcy Burmistrza,  który pochodzi
z Gdańska, był w Starym Dzierzgoniu, teraz jest w Dzierzgoniu. Radny wspomniał, ze Zastępca –
Piotr  Klein  udziela  się  na  różnych  forach internetowych,  w tym na  facebooku,  radny poprosił
o reakcje i zapytał czy Pani Burmistrz zezwoliła na używanie niektórych informacji, które są pisane
niezgodnie  z  prawdą.  Radny  poinformował,  że  nie  zgadza  się  z  większością  informacji  jakie
umieszczał Zastępca Burmistrza, między innymi o opisanym projekcie e przedszkola, zaniedbanej
gospodarce mieszkaniowej, brudnym mieście.

Radny – Andrzej Pskiet  odniósł się także do zarobków Zastępcy Burmistrza,  wspomniał
o przyznanym dodatku specjalnym. Radny poruszył kwestię urlopu, z jakiego korzystał Zastępca
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Burmistrza w lutym br., zapytał skąd wynika liczba 5 dni? Radny stwierdził, że powinno to być 3,
maksymalnie 4 dni.

Radny – Andrzej Pskiet  zapytał,  czy Pani Burmistrz widziała świadectwo pracy nowego
prezesa  ZGKiM  i  czy  wie,  ze  przeciwko  Konradowi  Bil,  toczy  się  postępowanie  w  Sądzie
Okręgowym w Szczecinie? 

Radny  –  Andrzej  Pskiet  zapytał,  dlaczego  nikt  z  Referatu  Technicznego  nie  został
Kierownikiem? Radny stwierdził, że jest to zamykanie drogi rozwoju dla pracowników. 

Radny  –  Andrzej  Pskiet  zwrócił  się  z  apelem  dotyczącym  zaprzestania  prowadzenia
dotychczasowej polityki kadrowej. Poprosił radnych o poparcie apelu.

Radny – Grzegorz Murawski zadał pytanie odnośnie rejonizacji szkół, konkretnie zapytał
o  miejscowości  Ankamaty,  Poliksy,  Litewki,  czy były tam prowadzone rozmowy z  rodzicami?
Poparł także pytanie radnej Emilii Tkacz odnośnie pediatry.

Radny –  Tomasz  Przybilski  zapytał  o  nieprawidłowości  projektu  kąpieliska  Kuksy,  czy
wobec tego została przeprowadzona jakaś kontrola, jeśli tak, to co z niej wynika i czy wszystko
zostało zrobione zgodnie z umową?

 Radna  –  Wiesława  Grzegowska  stwierdziła,  że  w  poprzedniej  kadencji  również  była
zatrudniona osoba wobec której toczyło się postępowanie karne i nikt tego nie negował.

Radna  wspomniała,  że  na  ostatniej  sesji  zaproponowała  prowadzenie  dyżurów  przez
radnych, aby wspierać Panią Burmistrz.

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Ryszard  Świder  wyjaśnił,  że  ze  statutu  wynika,  że  radny
powinien zajmować się wyborcami i przyjmowaniem ich w swoim okręgu wyborczym.

Radny –  Sebastian  Zieliński  poruszył  kwestię  znaku  zatrzymywania  się  na  ul.  1  Maja,
zapytał kto wydał zgodę na postawienie tego znaku?

Radny – Krzysztof Haber zapytał ilu chętnych mieszkańców było, które złożyły wnioski
o ogniwa fotowoltaiczne, dlaczego to nie doszło do skutku?

Radny – Tomasz Przybilski zapytał dlaczego nie zostało wysłane zapytanie ofertowe do
pana Walińskiego, który jest najtańszym dostawcą kruszywa.

Radna  –  Emilia  Tkacz  zapytała  dlaczego  nie  możemy  zajmować  się  przyjmowaniem
interesantów w Urzędzie w czasie gdy Pani Burmistrz przyjmuje, żeby wyborcy mieli dostęp do
wszystkich radnych.

Radna – Wiesława Grzegowska, stwierdziła, że wyborcy powinni mieć kontakt z radnymi,
przynajmniej raz na miesiąc bądź raz na dwa miesiące.

Radny – Andrzej Pskiet  stwierdził,  że nie wyobraża sobie żeby 15 radnych spotkało się
w  urzędzie  żeby  rozmawiać  z  wyborcami.  Wspomniał  także  o  zapisie  statutowym,  że  radny
powinien przynajmniej raz, dwa razy w roku spotkać się z wyborcami.

Radny –  Mirosław Szmigiel  zapytał  o  Zakład  Energetyczny,  stwierdził,  że  jest  problem
z  zanikiem  energii  i  nie  można  się  dodzwonić  i  zgłosić  awarii.  Radny  poprosił  o  poprawę
przystanku po jednej stronie a po drugiej stronie aby zostały zamontowane ławki na przystanku
w Bągarcie. Radny wnioskował o parking w obrębie Urzędu Miejskiego

Wiceprzewodniczący  Rady  zapytał  o  mieszkańców  którzy  odpracowują  zaległości  za
mieszkania,  jak to  wygląda od strony organizacji  pracy,  kwestia  finansowa,  jak wygląda  to  od
strony prawnej? Radny wspomniał, że spotkał się z opinią, że nie opłaci się pracować, ponieważ
stawka  za  taką  pracę  wynosi  10  zł/h.  Wiceprzewodniczący  Rady  stwierdził,  że  jest  to
demoralizujące. Poprosił o materiały ze szczegółowym wyjaśnieniem. 

Radny  –  Andrzej  Pskiet  zapytał  także,  czy  media  tez  są  pokrywane  w  ramach
odpracowywania? 

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Ryszard  Świder  stwierdził,  że  to  jest  bardzo  dobre
rozwiązanie, ale trzeba przeanalizować stawki i wynagrodzenia osób które pracują w taki sposób. 

4



Ad punktu 5 porządku obrad

a) Sprawozdanie z realizacji  Programu Współpracy z Organizacjami Pożytku Publicznego za 2014 rok
przedstawił Sekretarz – Mirosław Żywicki.

/załącznik nr 4/

b) Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  sprawozdanie  z  realizacji  Programu
Współpracy z Organizacjami Pożytku Publicznego za 2014 rok, które Rada przyjęła jednomyślnie.

Ad punktu 6 porządku obrad

a)  projekt uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
w obrębie Jasna, Bągart, Bruk, gmina Dzierzgoń przedstawiła Alicja Wójcik.

/załącznik nr 5/

b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Tadeusz  Peć  –  Członek  Pomorskiej  Izby  Rolniczej  zapytał,  czy  było  wystąpienie

o  zaopiniowanie  do  samorządu  rolniczego,  pomorskiej  izby rolniczej,  ile  osób  brało  udział
w konsultacjach?

    Alicja Wójcik odpowiedziała, że wszystkie formalności zostały dopełnione, występowano
do Pomorskiej  Izby Rolniczej, Ministra Wsi, odbyły się konsultacje, informacja była na BIP,
w prasie, na tablicach ogłoszeń tutejszego Urzędu.

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały  który
Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr VI/49/2015

/załącznik nr 6/

Ad punktu 7 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
terenów  położonych  w  części  obrębów  Tywęzy,  Minięta,  Morany,  Poliksy,  gmina  Dzierzgoń
przedstawiła Alicja Wójcik.

/załącznik nr 7/

b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)  
Dyskusji nie było.
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Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów
położonych w części obrębów Tywęzy, Minięta, Morany, Poliksy, gmina Dzierzgoń Rada podjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 13 radnych.

W załączeniu uchwała Nr VI/50/2015
/załącznik nr 8/

Wiceprzewodniczący Rady o godz. 16.35 ogłosił 10 minut przerwy.

O godz. 16.45 wznowiono obrady.

Ad punktu 8 porządku obrad

a)  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  umów dzierżawy przedstawił  p.o.
Kierownika RTIRiOŚ – Marian Zima.

/załącznik nr 9/

b)  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  negatywnie  zaopiniowała  przedstawiony  projekt
uchwały. 

Komisja  Rozwoju Gospodarczego i  Budżetu  oraz Komisja  Oświaty,  Kultury,  Ochrony Zdrowia
i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

c)
Radny – Dariusz Miszczuk zapytał o płatności za działkę poprzednio, czy były to płatności

regularne i czy czynsz jest roczny?
Skarbnik odpowiedziała, że czynsz jest roczny z terminem płatności do 31 marca każdego

roku. Za 2015 rok należność jest opłacona. Ta działka została zapłacona po terminie, dopiero po
telefonie pracownika UM.

Radny – Bogdan Toporkiewicz zaznaczył, że w umowie powinien być zawarty warunek, że
z chwilą braku terminowej wpłaty przez pana Walińskiego automatycznie wygasa umowa. 

p.o. Kierownika RTIRiOŚ – Marian Zima poinformował, że w poprzednich umowach był
zapis,  że  automatycznie  umowa zostaje  rozwiązana bez  wypowiedzenia,  jeśli  będzie  90 dni  po
terminie płatności.

Radny – Krzysztof Haber zapytał jakie inne działki dzierżawi pan Waliński i jak wyglądają
opłaty i ich terminowość?

Skarbnik  dodała,  że  jeśli  chodzi  o  przedsiębiorstwo  Prefbud  w  likwidacji,  to  łączna
zaległość za wszystkie działki wynosi ok. 20 tys. zł, na dzień dzisiejszy wpłynęło 7.700 zł za jedną
działkę.

Radny – Mirosław Szmigiel dodał, że nie można zrywać umowy po 1 dniu zwłoki, ze strony
dzierżawcy musi być rzetelność. Wszelkie zaległości muszą być płacone.

Burmistrz Dzierzgonia poinformowała, że jest to dzierżawa na jedną działkę. Są zadłużenia
przedsiębiorstwa w likwidacji,  sprawa została przekazana prawnikowi, na tą chwilę, 12 czerwca
będzie wycena nieruchomości, trzeba sprawdzić jaki termin można wpisać w umowie, żeby było to
zgodnie z prawem. 

Wiceprzewodniczący  Rady  poprosił  o  zmniejszenie  terminu  płatności  z  90  dni,  na
minimalną ilość, która jest zgodna z prawem.
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Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę Rada podjęła 9 głosami „za” przy 2 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”. W głosowaniu
brało udział 13 radnych. 

 W załączeniu uchwała Nr VI/51/2015
/załącznik nr 10/

Ad punktu 9 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok przedstawiła Skarbnik – Halina
Redlin.

/załącznik nr 11/

b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c) Dyskusji nie było.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.

Uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok, Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu
brało udział 13 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr VI/52/2015

/załącznik nr 12/

Ad punktu 10 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Dzierzgońskiego Ośrodka
Kultury w Dzierzgoniu

/załącznik nr 13/
b)Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Dyskusji nie było.
Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.

Uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Dzierzgońskiego Ośrodka Kultury
w Dzierzgoniu Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr VI/53/2015

/załącznik nr 14/
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Ad punktu 11 porządku obrad 

Burmistrz – Elżbieta Domańska odniosła się do pytania, „czy mieszkaniec Dzierzgonia nie
ma  możliwości  pracy  w  gminie”  i  poinformowała,  że  jest  to  nieprawda.  Burmistrz  poprosiła
o wyjaśnienie Sekretarza – Mirosława Żywickiego.

Sekretarz  poinformowała,  że  o  polityce  kadrowej  w  Urzędzie  decyduje  Burmistrz
Dzierzgonia. Sekretarz przedstawił zasady naboru. Poinformował, że 8 kwietnia br. został złożony
wniosek do Pani Burmistrz o rozpoczęcie procedury konkursowej. Na tablicy ogłoszeń, na stronie
BIP oraz w PUP zostały umieszczone ogłoszenia ze szczegółami, 9 kwietnia 2015 roku.

Do 21 kwietnia  można było  składać oferty.  Wpłynęły 3,  które zostały przeanalizowane.
Wszystkie oferty, które zostały złożone, spełniały wszystkie kryteria, które były wymagane.

Odbyła  się  rozmowa  kwalifikacyjna  z  kandydatami,  komisja  przyznawała  punkty
i kandydat, który otrzymał najwyższą liczbę punktów został zatrudniony. Sekretarz odczytał wynik
naboru ogłoszony w BIP oraz na tablicach ogłoszeń 29 kwietnia br. Sekretarz dodał, że z osobą,
która wygrała konkurs zostaje podpisana umowa na czas określony. 

Radny – Andrzej Pskiet zapytał kto był w składzie komisji konkursowej?
Sekretarz  poinformował  o  2  zarządzeniach  jakie  zostały  podpisane  dotyczące  składu

komisji, w pierwszej wersji była to Pani Burmistrz, Zastępca oraz Sekretarz, w drugiej, zmienionej
wersji osobę Sekretarza zastąpił pracownik do spraw kadr i organizacji. 

Burmistrz  poinformowała,  że  o  wszystkich  bieżących  sprawach  mieszkańcy  będą
informowani. 

Burmistrz  odpowiedziała,  że  zgodnie  z  przepisami,  urlop  naliczany  jest  za  staż  pracy.
Dlatego też, Zastępcy Burmistrza przysługuje 26 dni urlopu.

Burmistrz odniosła się do zatrudnienie prezesa ZGKiM, Pana Konrada Bil.
Burmistrz poinformowała, że ze strony Urzędu były prośby o poszukiwania prezesa wśród

osób znajomych. Również na Komisjach i sesji była przekazana taka prośba, gdyż nie można było
czekać  ze  względu  na  zły  stan  spółki.  Zgłosiły  się  2  osoby.  Rada  nadzorcza,  pani  Skarbnik,
Sekretarz  oraz  Burmistrz  i  Zastępca  przeprowadzali  rozmowę  z  kandydatami.  Poza  panem
Konradem Bil zgłosił się pan Krejmer, mieszkaniec Dzierzgonia, który ze względu na prowadzenie
działalności gospodarczej nie mógł zostać zatrudniony. Burmistrz poprosiła o wypowiedź prezesa
ZGKiM. 

Prezes  ZGKiM  –  Konrad  Bil  wyjaśnił,  że  ubiegał  się  o  stanowisko  prezesa  ponieważ
stwierdził, że ma doświadczenie, które nabył zarządzając takimi spółkami wcześniej. Poinformował
o swoim sporze z poprzednim pracodawcą w Sądzie Pracy. Wyjaśnił, że spór spowodowany jest
zmianą warunków umowy i płacy. Konrad Bil żywił nadzieję, że efekty pracy znalazły uznanie
wśród mieszkańców, dodał, że chciałby być oceniany po tym jak pracuje.

Radny – Andrzej Pskiet zapytał, czy informował panią Burmistrz o swojej sprawie przed
Sądem Okręgowym.

Prezes  ZGKiM odpowiedział,  że  rozmawiał  z  panią Burmistrz  na ten temat  i  uprzedzał
o tym.

Prezes ZGKiM – Konrad Bil  poinformował,  że od 2 tygodni  prowadzony jest  nabór  na
stanowisko głównego księgowego ZGKiM, niestety nie ma chętnych na to stanowisko. 

Radny  –  Andrzej  Pskiet  podkreślił,  że  rada  jest  organem  stanowiącym  i  kontrolnym.
Zapytał, jakie było uzasadnienie zatrudnienie pana Konrada Bil?

Burmistrz  odpowiedziała,  że  spółka  potrzebuje  doświadczonej,  wykwalifikowanej  osoby,
spółkę trzeba naprawiać, ponieważ sytuacja jest tam ciężka. Burmistrz dodała, że po wysłuchaniu
pana Konrada  Bil  i  jego doświadczeniu,  z  polecenia mieszkańca Gminy,  wybraliśmy obecnego
prezesa, który ma kompetencje i doświadczenie. Burmistrz poinformowała, że chce żeby spółka
przynosiła korzyści i rozwijała się prawidłowo. Burmistrz poprosiła, aby dać nowemu prezesowi
czas na wykazanie się i obiecała, że wszyscy będą szczegółowo kontrolować spółkę.

Wiceprzewodniczący Rady dodał,  że dyskusja jest po to,  żeby sobie wszystko wyjaśnić,

8



dlatego pojawiają  się  te  wszystkie  pytania.  Poprosił  o  informowanie  o  poczynaniach,  krokach,
decyzjach, stwierdził, że taka informacja pomoże radnym w zrozumieniu pewnych kwestii.

Radny – Andrzej  Pskiet  przypomniał,  że  na ostatniej  sesji  Burmistrz  poinformowała,  że
odbędzie się konkurs na stanowisko prezesa, dodał, że dobrze by było jeśli ten konkurs zostałby
przeprowadzony. 

Burmistrz potwierdziła, że miał być ogłoszony konkurs, ale sytuacja była pilna i procedura
konkursowa mogłaby trwać zbyt długo. Jeśli osoby, które się zgłosiły nie spełniłyby wymogów, to
na pewno byłby konkurs. 

Burmistrz poinformowała o kontroli na Kuksach, do końca maja wykonawca musi usunąć
wszystkie nieprawidłowości. Jest sporządzony protokół.

Burmistrz  stwierdziła,  że  jeśli  chodzi  o  parkingi,  to  rozważanych  jest  wiele  kwestii,
Burmistrz wspomniała o sugestii parkingu na terenie przedszkola, trzeba to sprawdzić. Burmistrz
dodała, że jest tam studzienka i trzeba byłoby ją ogrodzić. Jest to połączenie z drogą powiatową.
Jest kilka pomysłów, poinformowała także, że w tym miejscu występuje jedyne zacienienie, gdzie
dzieci  w okresie  letnim rozkładają  koce  i  bawią się  w tym cieniu.  Trzeba  rozważyć  wszystkie
argumenty i wybrać to co najlepsze.

Burmistrz odniosła się do kwestii odpracowywania czynszów poinformowała, że powołana
została komisja,  w skład której  wchodził  pracownik Urzędu, ZGKiM i MOPSu. Przez Komisję
został  opracowany  regulamin.  Burmistrz  dodała,  że  trudno  po  kilku  tygodniach  robić  analizy.
Burmistrz odpowiedziała na pytanie odnośnie cen, ceny są zgodne z prawem i odbywa się to tak jak
w  innych  miejscowościach.  Zadłużenie  mieszkańców  jest  bardzo  duże,  więc  aby  pomóc
mieszkańcom  została  podjęta  taka  decyzja.  Analizując  czynsze  w  gminie  Dzierzgoń,  są  one
stosunkowo wysokie w porównaniu do innych miast. Będą analizowane umowy na dostawę ciepła
i wody. Jest możliwość wypowiedzenia tych umów, trzeba się wszystkiemu przyjrzeć.

Burmistrz poinformowała, że stawka 10 zł jest naliczana od kwoty najniższej krajowej, taka
była decyzja. Burmistrz dodała, że tych pieniędzy nikt nie wziął do ręki, te osoby czyszczą miasto,
odkrzaczają pobocza, dzikie wysypiska, sprzątają w miejscowościach, sprzątane są Kuksy. Dzięki
temu,  będą  zmniejszone  koszty  Urzędu,  ponieważ  zawsze  były  zatrudniane  osoby  na  umowy
interwencyjne. Komisja ponownie się spotka i na pewno usprawni pracę tych ludzi, w każdej chwili
można zmienić i usprawnić regulamin, aby wszystko udoskonalić.

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Ryszard  Świder  poinformował,  o  uwadze  mieszkańca,
przedsiębiorcy, który po fakcie rozmów z osobami z Urzędu Pracy, które zostały skierowane do
pracy, odmówiły, ponieważ stwierdziły, że lepiej odpracować czynsz. Wiceprzewodniczący Rady
dodał, że jest to bardzo dobry pomysł. 

Radny - Andrzej Pskiet stwierdził, że pomysł jest dobry, ale jest też opłata za wodę, którą
trzeba  opłacić.  Radny  zapytał  czy  są  też  osoby,  które  całe  życie  nie  płacą.  Poinformował,  że
bogatsze miasta płacą tyle samo. Radny zastanawiał się, czy Gminę na to stać. 

Burmistrz oznajmiła, że pierwszy krok został zrobiony, wszystkie osoby były analizowane.
Opieka społeczna weryfikowała osoby, nie każdy wyraził zgodę na odpracowywanie i wiele osób
nie przybyło w celu odpracowania zadłużenia. Jeśli ktoś nie chce odpracować zadłużenie, to osoby
te będą przenoszone do mieszkań o gorszym standardzie. Komisja będzie przyjmować wszystkie
sugestie.

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder stwierdził, że dalsza dyskusja powinna zostać
przeniesiona na moment, w którym materiały będą dostępne dla radnych.

Urszula  Marciniak  –  Wiceprezes  Zarządu  ZGKiM  poinformowała,  że  powołana  jest
Komisja Mieszkaniowa, była ustalona lista 140 mieszkańców, zgłosiło się 30 osób, w tej chwili jest
to 26 osób. W Gminie jest dużo dłużników, ale są to osoby które chcą utrzymać mieszkania. Są
także mieszkańcy, którzy radzą sobie i opłacają czynsz. Jest też wielu mieszkańców, którzy sobie
nie radzą.

Radny – Dariusz Miszczuk zapytał,  czy poza miastem można sprawdzać jak pracują Ci
ludzie? Poinformował o donosach, że te osoby nie pracują tak jak powinny. 
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Urszula Marciniak – Wiceprezes Zarządu ZGKiM są małe grupki w Stanowie, Ankamatach,
współpracują z nami sołtysi.  Sprawdzana jest ta praca i czas wykonania tej pracy. Osoby te nie
pracują też 8 godzin, czasami 6, czasami 7 godzin.

Radny – Tomasz Przybilski zapytał, czy są jakieś pieniądze które dostają te osoby?
Urszula Marciniak – Wiceprezes Zarządu ZGKiM poinformowała, że w umowie, w aneksie

do umowy jest zapis, że osoby te nie otrzymują środków finansowych.
Radny – Tomasz Przybilski  poinformował,  że jest  zadowolony z osób, które pracują na

terenie Stanowa, osoby te są sprawdzane i naprawdę pracują.
Radny – Mirosław Szmigiel  stwierdził,  że  jest  to  nowy mechanizm i  musi  on potrwać.

W Bągarcie jest grupka, która dobrze pracuje, widać pozytywne efekty.
Burmistrz odpowiedziała na pytanie radnego Sebastiana Zielińskiego odnośnie znaku na ul.

1 Maja, odpowiedziała, że to Starostwo na wniosek mieszkańców wydało taką decyzje. 
Burmistrz  poruszyła  kwestię  dostawy  kruszywa,  poinformowała,  że  zapytania  były

wysyłane zapytania ofertowe. Wszystko zostanie sprawdzone.
Radny – Mirosław Szmigiel zapytał czy jest możliwość wysłania zapytania ofertowego do

małych przedsiębiorstw?
Burmistrz wyjaśniła, że konsultacje odnośnie obwodów sieci szkół były przeprowadzone,

było spotkanie w przedszkolu, niestety zainteresowanie było małe. 
Burmistrz oznajmiłam, że jeśli chodzi o pediatrę, to będą dalsze rozmowy, była uchylona

uchwała  dotycząca  stawek  czynszów  dzierżawnych,  jutro  będzie  można  wydać  zarządzenie.
Burmistrz poinformowała, że przystąpi do dalszych rozmów o usługi zdrowotne.

Burmistrz poinformowała o problemie dotyczącym awarii energetycznych, każdy porusza tą
kwestię.  Burmistrz  wyjaśniła,  ze  podczas  spotkania  w  Olsztynie  było  to  zgłaszane.  Burmistrz
poinformowała,  że oddziały Energi  mają nowych kierowników, do których Gmina ma kontakt.
Inwestycje energetyczne trwają bardzo długo. Burmistrz wspomniała o świetlicy w Jeziornie, która
jest wykonana, a najdłużej trwa przyłącze energetyczne.

Radny – Andrzej Pskiet  poruszył  temat ośrodka zdrowia,  poinformował, że wie jaki jest
problem na rynku pracy, jeśli chodzi o pediatrów, trzeba patrzeć żeby w umowie dzierżawy patrzeć
na to, że są to zadania gminy, stwierdził żeby nikt nie został bez świadczenia usług zdrowotnych,
umowa dzierżawna musi być skonsultowana z lekarkami. 

Bur mistrz poinformowała, że chce rozmawiać ze spółką i dodała, że lekarki same zgłaszały,
że budynek jest za duży dla nich.

Radny  –  Tomasz  Przybilski  ponowił  pytanie  odnośnie  wykonania  inwestycji  zgodnie
z umową, czy wszystko zostało zrobione to co było zawarte w umowie? Czy były ławeczki?

Burmistrz  poinformowała,  że Komisja  sprawdzała  stan kąpieliska i  inwestycji,  poprosiła
o wypowiedź pracownika obecnego podczas kontroli.

Wojciech  Budziński  –  Inspektor  UM  odpowiedział,  że  jeśli  chodzi  o  infrastrukturę  to
wszystko  jest,  braki  występują  tylko  w  roślinności,  która  została  zniszczona.  Inspektor
poinformował, że urządzenia, które tam były są zniszczone przez ludzi. Funkcjonowanie zostanie
przywrócone poprzez wymianę kilku elementów.

Burmistrz dodała, że były tam alejki, po których zostały tylko krawężniki. Wykonawca ma
dokonać napraw gwarancyjnych.

Radny – Rafał Żemojdzin zastanawiał się, kto odbierał inwestycje zagospodarowania terenu
nad  jeziorem Kuksy,   poinformował,  że  zniszczone jest  wszystko,  nawet  boisko do siatkówki.
Radny zapytał, czy są tam kamery, jeśli tak to czy działają?

Radny – Tomasz Przybilski dodał, że została powołana Komisja która sporządziła protokół
z kontroli.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o kopię protokołu z kontroli na następną sesję.
Radny – Krzysztof Haber zapytał ilu było chętnych do wzięcia udziału w projekcie ogniw

fotowoltaicznych i dlaczego projekt ten nie będzie zrealizowany?
Burmistrz  poprosiła  o  wypowiedz  Wojciecha  Budzińskiego  na  temat  projektu  ogniw
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fotowoltaicznych.
Wojciech Budziński – Inspektor UM poinformował, że obecnie prowadzony jest nabór i że

dofinansowanie  może  być  tylko  na  terenach  wiejskich,  z  wyłączeniem  miasteczek  takich  jak
Dzierzgoń.  Wyjaśnił,  że  projekt  zakłada,  że  instalacja  ma  być  dostosowana  do  potrzeb
gospodarstwa rolnego, czyli 4 KW mocy. Na terenach wiejskich to zapotrzebowanie jest większe.
Dodał,  że  największym  problemem  jest  zaangażowanie  środków  finansowych,  projekt  został
ogłoszony  niedawno,  więc  czas  jest  zbyt  krótki  aby  przesunąć  środki  w  budżecie,
a  dofinansowanie  jest  zmniejszone  do  75  %,  póki  co  Gmina  odstąpiła  od  realizacji,  zdaniem
Wojciecha  Budzińskiego,  dobrze  byłoby  wystąpić  do  projektu,  który  obejmuje  wszystkich
mieszkańców gminy.

Radny – Andrzej Pskiet stwierdził, że niepotrzebnie się rezygnuje z tego projektu i nawet dla
kilkunastu mieszkańców opłaca się przystąpić do tego projektu, pomysł jest bardzo dobry i projekt
powinien być realizowany.  Dodał  także,  że żaden wójt  czy burmistrz,  nie  wchodzi  w projekty,
których dofinansowanie wynosi poniżej 40 %.

Burmistrz  oznajmiła,  że  żeby  przystąpić  do  projektu  trzeba  mieć  środki  zabezpieczone
w budżecie, minimum 800 tys. złotych. Dodała, że na tą chwilę takich środków nie ma. Burmistrz
poinformowała, że dopiero w kwietniu ukazało się ogłoszenie, czas złożenia projektu jest krótki, bo
tylko do 1 czerwca. 

Radny – Krzysztof Haber stwierdził, że jeśli nie ma środków własnych, to trzeba korzystać
z  kredytów lub innych środków pomocowych.  Poinformował,  że  z  tego co mu wiadomo,  było
przygotowanie do projektu już wcześniej, w ubiegłym roku. 

Burmistrz  oznajmiła,  że  wiedziała  o  tym,  że  żaden  projekt  nie  był  przygotowany,
rozpoczęty, również mieszkańcy pytali o tą kwestie. Burmistrz dodała, że pytała dlaczego nic nie
było  zrobione,  jednak  pracownicy  merytoryczni  nie  wiedzieli  nic  w  tym  temacie.  Burmistrz
stwierdziła, że szybko można cos zrobić nie analizując tego, a trzeba przemyśleć wszystko żeby cos
zacząć.  Burmistrz  oznajmiła,  w tym projekcie  jest  okres  5  lat,  gdzie  Gmina za  to  odpowiada.
Burmistrz poprosiła o wypowiedź Skarbnika, Pani Haliny Redlin.

Skarbnik poinformowała, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych, o przedsięwzięciach
w Wieloletniej Prognozie Finansowej i budżecie decyduje Rada, więc jeśli Rada stwierdzi, że trzeba
przystąpić do projektu to Rada ma takie prawo i to zostanie zrobione.

Kazimierz  Szewczun –  poprzedni  Burmistrz  Dzierzgonia  odniósł  się  do  projektu  ogniw
fotowoltaicznych i oznajmił, że Gmina już wcześniej wiedziała o tym projekcie, dlatego robione
były ankiety, jako podstawa tego projektu. Poinformował, że wszystkie projekty były realizowane
na  tych  samych  zasadach,  po  podpisaniu  umowy  z  Urzędem  Marszałkowskim,  zaciągany  był
kredyt, a po realizacji projektu była refundacja środków. Kazimierz Szewczun dodał także, że ma
niedosyt, ponieważ w momencie zmiany władzy, nie zostały przekazane pewne kwestie. Stwierdził,
że  żaden  projekt  nie  może  być  pozostawiony.  Za  poprzedniej  kadencji  żaden  projekt  nie  był
zostawiany, trzeba było wziąć się solidnie do pracy i zrobić wszystko.

Kazimierz  Szewczun  zapytał,  dlaczego  Gmina  nie  weszła  do  programu  rewitalizacji,
dlaczego nie było zgłoszenia do tego projektu? Stwierdził, że jest wiele spraw gdzie Gmina nie
podejmuje działań żeby zdobywać środki. Dodał, że obowiązkiem Gminy jest obniżenie kosztów
utrzymania   mieszkań,  o  których  cały  czas  się  mówi.  Podsumowując,  Kazimierz  Szewczun
stwierdził, że z dofinansowania o takiej wysokości trzeba skorzystać. Apelował o to, żeby do tego
projektu przystąpić.

Burmistrz poinformowała, że nie chce sama o wszystkim decydować, ale wspólnie z Radą.
Burmistrz poinformowała,  że poleci  pracownikom żeby jak najszybciej  przeanalizowali  sprawę.
Burmistrz oznajmiła, że jeśli Rada zdecyduje o przystąpieniu do projektu, to tak będzie. Burmistrz
odniosła się do program rewitalizacji, było polecenie przystąpienia do tego projektu.

Członek  PIR  –  Tadeusz  Peć  dodał,  że  spotkania  na  temat  odnawialnych  źródeł  energii
odbywały się  już  w tamtym roku,  były rozmowy że  ma  to  być  45 % dofinansowania.  Należy
najpierw  sprawdzić  ile  faktycznie  Gmina  może  otrzymać  dofinansowania  i  jak  to  wygląda
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formalnie. Poinformował, że niezależnie jakie będzie dofinansowanie, to przystąpi do tego projektu.

Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnego Andrzeja Pskiet, czy podtrzymuje swój apel?
Radny – Andrzej Pskiet poinformował, że apel nie jest dla pani Burmistrz w żaden sposób

wiążący. Dodał, że zmienił treść apelu po konsultacji. Radny odczytał treść apelu o następującej
treści „apeluję do pani Burmistrz o zaprzestanie dotychczasowej polityki kadrowej i nieuzasadnione
pomijanie w zatrudnieniu mieszkańców naszej Gminy”. 

Burmistrz poprosiła o ustosunkowanie się Sekretarza do wypowiedzi radnego
Sekretarz odczytał § 25 ust. 3 statutu Gminy Dzierzgoń, który mówi o tym, co Rada może

podejmować oprócz uchwał, czyli:
1) postanowienia proceduralne;
2) deklaracje - zawierające samozobowiązanie się do określonego postępowania;
3) oświadczenia - zawierające stanowisko w określonej sprawie;
4) apele - zawierające formalnie niewiążące wezwania adresatów zewnętrznych do określonego 
postępowania, podjęcia inicjatywy czy zadania;
5) opinie - zawierające oświadczenia wiedzy oraz oceny.

Sekretarz dodał, że sformułowanie jest niefortunne i lepszą formą jest oświadczenie.
Radny  –  Bogdan  Toporkiewicz  dodał,  że  apel/oświadczenie  radnego  powinno  zawierać

formułę: ze szczególnym uwzględnieniem mieszkańców Dzierzgonia.
Wiceprzewodniczący Rady poprosił na opieranie się na statucie.
Sekretarz poinformował, że powinno być to w formie oświadczenia.
Radny -  Andrzej  Pskiet  oznajmił,  że  zmienia formę z apelu na oświadczenie – poprosił

o zaprzestanie dotychczasowej polityki kadrowej przy zatrudnianiu na wolne stanowiska urzędnicze
w Gminie ze szczególnym uwzględnieniem mieszkańców gminy Dzierzgoń.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  powyższe  oświadczenie,  które  Rada
zaopiniowała 9 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi”. Oświadczenie
zostało przyjęte większością głosów.

Ad punktu 12 porządku obrad 

Radny - Mirosław Szmigiel poruszył kwestię maszyn do gier hazardowych, poinformował,
że taka maszyna pojawiła się w Bągarcie. Poprosił o interwencję w tej sprawie.

Burmistrz  poinformowała,  że jest  to  poważny problem i  z  tym problemem borykają się
wszyscy.  Burmistrz  dodała,  że  jest  rozporządzenie,  w  którym  mowa,  że  wynajmujący
pomieszczenia na  daną działalność  mogą być  karani.  Straż Miejska  przekazała  taką informację
wszystkim wynajmującym. Taką działalność mogą mieć osoby które mają koncesje. Do grudnia
2015  roku  ważne  są  wcześniejsze  zezwolenia,  które  były  wydawane.  Robione  jest  wszystko
zgodnie z prawem. 

Burmistrz  poinformowała  o  promocji  programu  profilaktycznego  odnośnie  raka.
W Urzędzie i ośrodku Solidus są ankiety, które należy wypełnić, a osoby zakwalifikowane zostaną
skierowane na bezpłatne badania. 

Burmistrz – podziękowała radnym za zaangażowanie przy organizacji Majówki i festynu na
rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Dzierzgoniu. 
 Radna – Wiesława Grzegowska podziękowała Pani Burmistrz,  strażakom z całej  Gminy,
Prezesowi  Zarządu  OSP  –  panu  Grzegorzowi  Zawistowskiemu.  Radna  przeprosiła  także,  ze
poruszyła kwestię imienia i nazwiska pracownika. 

Radny – Dariusz Miszczuk poprosił o zwiększenie kontroli policji w czwartki, gdy odbywa
się rynek w Zalewie, ponieważ jeżdżą BUSy z nadmierną prędkością już od 5 godziny, dodał że
jeżdżą  bardzo  niebezpiecznie.  Radny  podziękował  w  imieniu  mieszkańców  ul.  Traugutta,
a konkretnie w imieniu mieszkańców bloku komunalnego za wykonanie oświetlenia.
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Przewodniczący Osiedla – Ryszard Karabin, jako mieszkaniec gminy poprosił o podejście
merytoryczne,  poinformował,  że  oczekuje  jako  rodzic  i  nauczyciel,  aby  kwota  która  została
przekazana DKS Powiśle została sprawdzona i  była zgodna z ofertą Klubu Sportowego. Dodał, że
jest to oferta tylko piłki nożnej, a nie oferta sportowa. Podkreślił także, że sprawozdanie, które klub
złożył  Klub,  nie  do  końca  pokrywa  się  z  prawdą.  Ryszard  Karabin  poinformował,  że  biegi
przełajowe, które były w sprawozdaniu nie odbyły się, ani gimnazjum, ani Zespół Szkół nie brali
w nich udziału. Poprosił radnych, aby wystąpili do Klubu z wnioskiem o szczegółowe rozliczenie
przyznanej dotacji w wysokości 170 tys. złotych.

Sekretarz – Mirosław Żywicki poinformował, że oferta dotyczy roku 2014 i kwoty 110 tys.
zł, która była zabezpieczona w budżecie na 2014 rok, sprawozdanie było złożone zgodnie z podjętą
uchwałą.

Radna  –  Emilia  Tkacz  zauważyła,  że  każdy  budynek  jest  inaczej  pomalowany,
zaproponowała  żeby  w  Gminie  był  architekt,  który  dbałby  o  ujednolicenie  wykonywanych
remontów. Zapytała radnych co sądzą o takim pomyśle?

Radny –  Andrzej  Pskiet  zastanawiał  się  czy wspólnoty zgodzą  się  na  to?  Dodał,  że  to
mieszkańcy wybierają, można im tylko sugerować. 

Andrzej  Siatkowski  –  mieszkaniec  ul.  Okrzei  poinformował,  że  budynek  nr  9  przy  ul.
Okrzei został przeznaczony do rozbiórki od 3 lat.

Burmistrz poinformowała, że budynek jest przeznaczony do rozbiórki, mieszkańcy zostali
wyeksmitowani, złożony został wniosek do Wojewódzkiego funduszu o zdjęcie eternitu i jeśli tylko
pojawi się decyzja rozpoczęta zostanie rozbiórka.

Urszula Marusiak dodała, że jako Zarządca Wspólnot stwierdziła, że każda wspólnota rządzi
się swoimi prawami, ale każdy ma inny gust.   

Kazimierz  Szewczun  przyznał  rację  radnej  Emilii  Tkacz,  stwierdził  że  pewien  ład
przestrzenny powinien być zachowany w Gminie.

Ad punktu 13 porządku obrad

Brak komunikatów.

Ad punktu 14 porządku obrad

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder o godz.
18:45 zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

Protokołowała:                                                                      Wiceprzewodniczący Rady

Monika Wójcik                     /-/Ryszard Świder
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